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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Medgidia, din data de 17 iunie 2020, ora 17
00 

 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 17 iunie 2020, ȋn şedinţă 

extraordinară, fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 482/11.06.2020. 

Şedinţa extraordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu 

orele 17
.00 

şi este publică.  

La şedinţă, din numărul total de 19 consilieri locali, sunt prezenţi 15 consilieri. Lipsesc 

domnii consilieri Trifan Alin Romeo, Pricop Constantin, Rotaru Ion Aurel şi Zisu Constantin.  

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Epure Petre. 

Participă: primarul, Valentin Vrabie şi domnişoara secretar general al Municipiului 

Medgidia, Geafar Nesrin. 

Sunt invitaţi: dna Prunău Daniela- şef Serviciu A.P.L., doamna Ceauşu Ionela- consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Popa Feza- consilier R.C.L.M.P.A., doamna Ivan Luminiţa-director 

economic si mass-media. 

Dl preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 15 voturi 

„pentru”. 

Dl. preşedinte de şedinţă face menţiunea că toate punctele de pe ordinea de zi au avizul 

de legalitate al secretarului general al municipiului Medgidia. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

 

I . PROIECTE  DE  HOTǍRÂRI  privind : 

1.    Proiectul de hotarare nr. 60 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice 

– DALI pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare şi modernizare Piaţeta Decebal 

din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa” 

                                                                                                             Initiator:Primar, Valentin Vrabie                                                           

2.  Proiectul de hotarare nr. 61 privind aprobarea modificării organigramei şi statului 

de funcţii ale Spitalului Municipal Medgidia 

                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie 

 

3. Proiectul de hotarare nr. 62 privind aprobarea documentaţiei de primă înscriere a 

unor imobile terenuri în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară şi atestarea 

apartenenţei la proprietatea privată a Municipiului Medgidia a acestor imobile 

                                                                                                   Initiator:Primar, Valentin Vrabie  
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Se trece la proiectul de hotărâre nr. 60 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentaţiei tehnico-economice – DALI pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare şi 

modernizare Piaţeta Decebal din municipiul Medgidia, judeţul Constanţa”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă sunt toate elementele necesare şi avizul comisiei de 

urbanism. Comentarii. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Care este sursa de finanţare? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Facem proiectul deocamdată.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si sursa de finanţare o aveţi gândită? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Normal că o avem gândită, doamnă! 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Puteţi să o spuneţi? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E secret? 

Dl. primar Valentin Vrabie: E secret. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Bine, mersi. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 60 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 

voturi „pentru”. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: Acest punct trebuie să se dea culoare Medgidiei si dacă se va 

mai completa şi cu falezele atunci oraşul chiar va căpăta culoare. Am analizat materialul, un 

singur element am vrut şi am fost curios dacă e rezolvat, într-adevăr pavajul este cel de 

dimensiune mare, cel puţin asta am văzut în proiect, care dă alt aspect. Problema de fond la 

piaţetă cred că este rezolvarea apelor pluviale când plouă, nu e numai o chestiune de schimbare 

de imagine. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Tinem minte treaba asta. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sigur, dacă pot să fac un comentariu, legat de apele pluviale. 

La ploaia care a fost astăzi, cu bună ştiinţă am luat-o pe Poporului, mergând spre muncă şi am 

mai multe posibilitaţi acum să ajung spre muncă, inclusiv şoseaua de centură, dar pe strada 

Poporului nu a mai fost mizeria care era înainte, cu depunerile care veneau după o ploaie 

torenţială. Si astăzi în Medgidia a plouat destul de bine. 

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr.61 de pe ordinea de zi privind aprobarea modificării 

organigramei şi statului de funcţii ale Spitalului Municipal Medgidia. 
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Dl. preşedinte de şedinţă: La mapă sunt materialele necesare, aprobarea Consiliului de 

administraţie şi raport de specialitate. In principiu, acest punct prevede trecerea, am citit şi am 

reţinut bine,  personalului laboratorului în cadrul.. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu merge să treci personalul. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Infiintarea laboratorului. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Infiinţarea laboratorului. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Infiinatarea laboratorului. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Amestecăm lucrurile, domnule preşedinte. E bine să vă 

opriţi la înfiinţarea laboratorului. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Da, atâta tot. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Asta voiam să întreb şi eu. Laboratorul, ştiu că 

activitatea de laborator şi analize medicale este externalizată şi a fost licitaţie şi ştiu că a 

participat la licitaţie o firmă... ce s-a întâmplat? Vrem să ştim şi noi. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cu firma? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Au fost 2 firme. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Activitatea este delegată unei firme. Vrem să ştim ce 

s-a întâmplat. Se poate? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cu cine?Ce s-a întâmplat cu cine? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cu activitatea respectivă că este activitate delegată. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Este externalizată, nu delegată. Este diferenţă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Externalizată, domnul primar. Oricum doriţi 

dumneavoastră, numai expicaţi-ne şi nouă ce s-a intâmplat cu această activitate. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Din 2000 a fost externalizat serviciul de laborator. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si acum vreţi să îl aduceţi înapoi? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Să il aducem în interiorul actului medical. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: De ce? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aşa cum am făcut şi cu policlinica, să internalizăm, să 

facem o instituţie publică decentă, civilizată, la care să aibă acces toată lumea. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 61 de pe ordinea de zi care se votează cu  15 

voturi “pentru”.  

 

Se trece la proiectul de hotărâre nr. 62 de pe ordinea de zi privind aprobarea 

documentaţiei de primă înscriere a unor imobile terenuri în sistemul integrat de cadastru şi carte 

funciară şi atestarea apartenenţei la proprietatea privată a Municipiului Medgidia a acestor 

imobile. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Comentarii pe acest punct, vă rog. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu am. Aş dori, dacă se poate, la art. 4, unde este 

stipulat faptul că “Consiliul Local se obligă printr-o hotărâre ulterioară” să stabilim “Consiliul 

Local, prin primar, se obligă”. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Prin primar toate se fac. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Primarul are calitatea de iniţiator, nu are Consiliul 

Local. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar să şi fie stipulat aici. Pentru că, după cum 

vedeţi, suntem chemaţi la Curtea Constituţională noi, membri Consiliului Local, nu primarul. 

Dacă se poate, dacă vreţi. Eu vă propun un amendament. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Consiliul local, prin primar. Păi primarul oricum le duce la 

îndeplinire. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E amendamentul meu, am dreptul la amendament. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Este o propunere, o supun la vot. Sigur, comentarii sunt. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Votaţi, nu votaţi, e absolut problema 

dumneavoastră. E un amendament pe care îl propun. 

Dl. consilier Caprinciu Stelică: Un proiect în sensul ăsta îl poate iniţia oricine. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Mai repetati-l o dată. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Proiectul de hotărâre puteţi să îl iniţiaţi şi dumneavoastră, 

nu neapărat primarul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: L-am îniţiat, dar l-aţi atacat dumneavoastră. Aşa 

aveţi dumneavoastră obligaţia să faceţi, să veniţi cu iniţiativă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: De ce să am obligaţia, doamnă? Drept de iniţiativă aveţi şi 

dumneavoastră. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi am făcut-o, dar aţi atacat-o, domnul primar. 

Acum, dacă tot aţi iniţiat, mergeţi până la capăt. Singur. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cum singur? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Singur. Cu iniţiativă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Am iniţiat. Următorul pas îl voi iniţia eu sau 

dumneavoastră. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: La art. 4, dumneavoastră spuneţi că noi ne obligăm. 

Noi ne obligăm prin dumneavoastră.  

Dl. primar Valentin Vrabie: Cum prin mine, doamnă, să vă obligaţi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: că noi nu avem personalitate juridică să putem să 

facem lucruri şi dumneavoastră trebuie să vă angajaţi să le faceţi la timp. Asta voiam. Dacă se 

poate. Acesta este argumentul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Formulaţi amendamentul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Consiliul Local, prin primar, se obligă. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Explicaţi-mi cum adică prin primar? 

Dl. consilier Ion Narcis –Ion: Consiliul Local şi aparatul executiv, prin primar. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: sau “şi primarul”. 

Dl. consilier Ion Narcis –Ion: Si primarul. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Primarul este o entitate, Consiliul Local e alta. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sunt 2 chestiuni distincte.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu propun. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am reţinut amendamentul. Domnul Butnaru, vă rog. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Haideţi să o lămurim. Dacă tot o facem, să o facem cu 

cap şi coadă. Acolo, în cel mai rău caz putem să spunem “ Primarul se obligă să iniţieze”. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cum “se obligă”? Dar de ce se obligă? Puteţi şi 

dumneavoastră să iniţiaţi, domnul Butnaru. Oricine poate să iniţieze. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi înţeles, da? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Dar de ce să mă obligaţi pe mine să iniţiez eu? 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Pentru că noi am iniţiat şi aţi atacat în instanţă. Nu 

ne jucăm cu iniţiatul aşa cum vreţi dumneavoastră. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Ce stipulează acum art. 4? 

Dl. consilier Ion Narcis –Ion: Stimaţi colegi, nu uitaţi că pe 25 iunie noi o să mergem pe 

o speţă foarte interesantă, în niciun caz domnul primar. Noi mergem la Curtea Constituţională, 

nu domnul primar. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Domnul Butnaru, haideţi să nu trecem la alte chestiuni.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi am iniţiat o dată şi dansul a atacat în instanţă. 

Acum nu ne jucăm cu iniţierile şi cu atacările. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Discutăm proiectul de astăzi. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Astăzi, nu ce urmează peste 25 de zile. Dacă vreţi să 

citiţi, că nu îl am în faţă. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Supuneţi la vot amendamentul.  

Dl. consilier Butnaru Marian: Ce spune exact acum? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Consiliul local, prin primar, se obligă. 

Amendamentul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Acum spune aşa: “ art. 4: Consiliul local se obligă ca, printr-o 

hotărâre ulterioară, după realizarea operaţiunii de primă înscriere în sistemul integrat de cadastru 

şi carte funciară a imobilelor menţionate” 

Dl. consilier Butnaru Marian: Am eu un amendament. Nu Consiliul local se obligă. 

Consiliul local, fără “obligă”. Nu mi se pare normal. 

Dl. preşedinte de şedinţă: “Se obligă” accentuează mult mai al naibii decât şi primar şi 

executiv. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Eu nu am spus de primar, nu m-aţi înţeles. Consiliul 

Local iniţiază... 

Dl. consilier Ion Narci-Ion: Va iniţia o hotărare ulterioară după realizarea operaţiunii... 

Dl. preşedinte de şedinţă: O secundă. Haideţi să nu ne jucăm. Iniţiatorul acestui proiect 

este primarul. In mod normal, fiind primarul, după ce se termină toată chestiunea de intabulare şi 

intrare în legalitate cu toate chestiunile astea, automat, prin articolul ăsta, Consiliul se obligă. 
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Dl. consilier Ion Narci-Ion: Dacă niciunul din noi nu va iniţia, aparatul executiv poate 

nu o să vrea. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Poate nu iniţiem noi. Nu e mai simplu, scoatem “obligă”, 

citiţi fără “obligă” să vedeţi că e cel mai bine. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Aşa s-a vrut, doamnă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Acest “obligă” e mult mai sănătos. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Acest “obligă” te si responsabilizează. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu ţi-am spus, Nesrin, voi răspundeţi dacă e bine 

sau nu. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Haideţi, supuneţi la vot amendamentul. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu obligăm nici pe primar, nu obligăm nici Consiliul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Care este amendamentul? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Amendamentul este să scoţi “obligă” de acolo pentru că 

oricum primarul va iniţia. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Gata, am înţeles. Primul amendament este al doamnei 

Vlădescu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt de acord cu domnul Butnaru, cu amendamentul 

domnului Butnaru. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Staţi o secundă. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Domnul preşedinte, eu nu pot să oblig nici Consiliul, nici 

pe primar nu pot să îl oblig, da? Nu am cum o dată viitoare să oblig pe cineva. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Scoate “se obligă” din construcţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Deci Nesrin, eu îţi spun că aşa trebuie, prin primar.  

Dl. consilier Butnaru Marian: Dar de ce prin primar? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Primarul trebuie să iniţieze pentru că noi am iniţiat o 

dată, voi aţi atacat în instanţă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Haideţi să trecem la vot. 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi distrus proiectul ăsta şi acum tot pe noi ne 

obligaţi să îl facem. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Să nu confundăm. Proiectul ăsta e punctual privind aprobarea 

documentelor de primă înscriere.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul Epure, eu am iniţiat proiectul ăsta, ştiu 

despre ce e vorba.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Dumneavoastră aţi iniţiat altceva. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Lăsaţi că ştiu că am muncit ani de zile la acest 

proiect. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Juridic, nu pot să oblig eu Consiliul Local printr-o 

hotărâre tot pe Consiliul să mă oblige pe mine să fac ceva. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, exact, asta e cea mai mare prostie. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Pot să împuternicesc primarul, dar nu pot să oblig în 

acelaşi timp şi primarul să facă lucrul ăsta, poate nu îl face. Iarăşi suntem chemaţi şi aşa mai 

departe. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Scoateţi din construcţia frazei “se obligă”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: E responsabilitatea noastră, asta este. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu obligăm pe nimeni. Scoatem “obligă” de acolo. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Bun, imi propuneţi amendamentele? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Vă propun eu. El este bun, mai puţin cuvântul “obligă”. 

Asta este amendamentul meu. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Consiliul local  aproba printr-o hotărâre ulterioară. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Aprobă printr-o hotărâre ulterioară. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Consiliul Local, printr-o hotărâre ulterioară, 

aprobă. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu este corect, domnule. Se pot întâmpla atâtea în 5 luni. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Domnul preşedinte, în momentul în care pun şi oblig ca 

să aprob printr-o hotărâre, mai tare... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Atunci să se întâmple. Lasă să se întâmple atâtea. 
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Dl. consilier Butnaru Marian: Juridic nu am cum să oblig pe nimeni. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Dar de ce să mă obligi pe mine acum pentru o decizie în 

viitor? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Supuneţi la vot amendamentul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vorbiţi în necunoştiinţă de cauză. 

Dl. preşedinte de şedinţă:Vă mulţumesc pentru apreciere.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, pentru că nu ştiţi subiectul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Tineţi-vă aprecierile pentru dumneavoastră şi pentru 

televiziuni, dar nu pentru consiliu. Care este amendamentul că de jumătate de oră vorbim şi nu 

aveţi un amendament clar. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Fac eu un amendament acum.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Spuneţi care este, îl supun la vot şi gata. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Daţi-mi proiectul.  

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Consiliul Local, printr-o hotărâre ulterioară va aproba...e 

simplu. Asta este amendamentul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Scoatem din sintagma frazei “se obligă”. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Consiliul local, printr-o hotărâre ulterioară, după 

realizarea operaţiunii de primă înscriere” şi aşa mai departe. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ce face? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Consiliul Local va aproba printr-o hotărare ulterioară, 

după realizarea operaţiunii de primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a 

imobilelor menţionate la art. din faţă iniţiază, dar nu merge. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu merge. 

Dl. consilier Butnaru Marian: “Consiliul Local printr-o hotărâre ulterioară” şi am 

scăpat şi de “obligă”. 

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Consiliul Local va pune la dispoziţie după. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu, printr-o hotărâre ulterioară. 
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Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Consiliul local nu poate face altceva decât prin hotărâre 

de consiliu. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Consiliul Local printr-o hotărâre ulterioara, fără 

“obligă”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Dar spune cum fără “obligă”. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Consiliul Local printr-o hotărâre ulterioara. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Ce face? 

Dl. consilier Butnaru Marian:  să pună la dispoziţia operatorului regional al sistemului 

public de alimentare cu apă şi de canalizare SC RAJA SA Constanţa terenul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar nu se obligă pentru că noi nu avem cum să ne 

obligăm atâta timp cât voi aparatul nu duceţi la bun sfârşit. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Domnul Butnaru, citiţi atent şi formulaţi. 

Dl. consilier Butnaru Marian:  Consiliul Local printr-o hotărare ulterioară dupa 

realizarea operatiunii de primă înscriere pune la dispoziţie operatorului RAJA terenul respectiv. 

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Consiliul Local se obligă printr-o hotărare ulterioară 

dupa realizarea operatiunii de primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a 

imobilelor menţionate la art. 1 să ia în discuţie punerea la dispoziţia operatorului regional. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Si cum se obligă, cine iniţiază hotărârea? Nu trebuie 

să iniţieze aparatul? că până acum, când am iniţiat noi.  

Dra secretar general Geafar Nesrin: Aparatul nu are calitate să iniţieze. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Au făcut şi plângere prealabilă, au acţionat şi în 

instanţă, au venit cu argumente. Să îşi ducă la bun sfârşit ceea ce au de făcut. Asta este ideea să 

nu mai pună în spatele Consiliului Local. De aceea am făcut această menţiune. Altfel, 

răspunderea este a noastră cum pe 25 ne ducem la Curtea Constituţională, noi consilierii, cum pe 

noi ne cheamă la Parchet, noi consilierii. Despre asta e vorba, dacă nu înţelegeţi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Amendamentul ,vă rog! 

Dl. consilier Butnaru Marian: Consiliul Local, printr-o hotărâre ulterioară, după 

realizarea operatiunii să pună la dispoziţia operatorului regional al sistemului public de 

alimentare cu apă şi de canalizare SC RAJA SA Constanţa 

Dl. consilier Brânză Dumitru: Prin ce să pună? 
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Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Printr-o hotărâre. Cred că ne dăm toţi cu părerea neavând 

textul în faţă.  

Dl. consilier Butnaru Marian: Dacă las cuvântul “obligă” nu rămâne acelaşi text? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da şi e numai obligaţia noastră, nu are nicio treabă 

aparatul. Despre asta e vorba. 

Dl. consilier Arslan Ozgun: Si ce vreţi, să băgăm aparatul? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Bineînţeles. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Si cum puteţi dumneavoastră să daţi o hotărâre 

fără aparat? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cum am mai dat, Nesrin şi voi v-aţi opus. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Haideţi doamnă, că aveţi ceva cu aparatul de 

specialitate. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Da, v-aţi opus şi am ajuns să plătim penalităţi. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Scoatem “obligă” şi rămâne exact aşa şi cu asta am 

încheiat. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: “Consiliul Local, printr-o hotărâre ulterioară, după 

realizarea operaţiunii de primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a 

imobilelor menţionate la art. 1, le va pune la dispoziţia operatorului regional”... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Exact. O frază cu subiect şi predicat. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu, eu am inventat acum “le pune”. Ca era “să le 

pună”.  “va pune la dispoziţia operatorului regional al sistemului public de alimentare cu apă şi 

de canalizare SC RAJA SA Constanţa pentru Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de 

apă şi apă uzată în aria de operare a RAJA S.A. Constanţa în perioada 2014-2020”. 

Dl. consilier Butnaru Marian: E simplu. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E foarte bine, dacă îşi asumă, dacă primarul e de 

acord nu mai e nevoie de amendament. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu mai are cine să îşi asume. Poate iniţiez eu, iniţiază 

primarul. 

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Mai am o întrebare. Dacă acest fenomen va fi peste 5 

luni de zile, în următorul mandat, cum puteţi să îi obligaţi pe cei care vin după dumneavoastră să 

voteze pentru că aşa spune această hotărâre, se obligă să îi ia să îi dea terenul. 
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Dl. consilier Butnaru Marian: Eu nu am spus că scoatem “obligă”? 

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Domnul Butnaru, pot să spun mă oblig să analizez, să 

iau în discuţie punerea la dispoziţie pentru că se poate vota, poate fi “pentru” sau nu. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Pot să spun fără “obligă” şi să analizez cât vreau eu. 

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Mă oblig să iau în discutie printr-o hotărâre de consiliu. 

Un proiect de hotărare care poate fi votat sau nu poate fi votat, poater trece sau nu poate trece. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi am făcut o dată . 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Intr-o manieră în care nu eşti obligat să o faci, nu eşti 

forţat. Ce facem, ne impunem? 

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Consiliul local nu poate funcţiona decât prin hotărâre 

de consiliu. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Exact. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă se obliga, trebuie să facă el hotărârea. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Printr-o hotărâre de consiliu nu poţi să obligi Consiliul şi 

nici primarul. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Aparatul executiv nu este în subordinea noastră. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Dacă scoţi “obligă” din construcţia la articolul asta sensul nu 

e acelaşi. Citiţi-l şi cu “obligă” şi fără “obligă” şi o să vedeţi că acelaşi lucru trebuie să se 

întâmple în viitor. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul consilier, contează foarte mult cuvântul 

“obligă”. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Haideţi să formulăm amendamentul corect. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: A fost formulat. 

Dl. consilier Butnaru Marian: L-am formulat, l-a spus şi doamna secretar. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul primar nu îşi asumă proiectul cu 

modificările. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Nesrin, poţi să mai formulezi o dată ca să rămână şi 

înregistrat? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu am citit o dată? 
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Dl. preşedinte de şedinţă: Au fost 2 amendamente. Aţi renunţat la primul amendament 

formulat? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Sunt de acord cu amendamentul domnului Butnaru. 

Renunţ dacă  se scoate cuvântul “se obligă”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Consiliul Local, printr-o hotărâre ulterioară, după realizarea 

operaţiunii de primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a imobilelor 

menţionate la art. 1, va pune la dispoziţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă primarul nu îşi asumă fără amendament.  

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Dacă se întâmplă să nu treacă proiectul, ce facem cu 

acest amendament? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: O să treacă, domnul. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Si dacă mă obligi şi nu trece amendamentul? 

Dl. consilier  Caprinciu Stelică: Tot obligaţie înseamnă. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Asta vreau sa spun că şi într-o situaţie şi în alta avem 

obligaţia să dăm această hotărâre. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Supuneţi, domnul!E foarte bine aşa. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Consiliul Local printr-o hotărâre ulterioară după realizarea 

operaţiunii de primă înscriere în sistemul integrat de cadastru şi carte funciară a imobilelor 

menţionate la art. 1 va pune la dispoziţia operatorului. 

Dl. consilier Butnaru Marian: “Va pune”, nu “să le pună la”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Asta înseamnă că nu va mai trebui hotărâre. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Dacă spune că va pune la dispoziţie printr-o hotărâre? 

Se supune la vot amendamentul domnului Butnaru care se votează cu 15 voturi „pentru”. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Iniţiatorul proiectului aveţi vreo observaţie? 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 62 de pe ordinea de zi cu amendamentul 

formulat de către domnul consilier local Butnaru Marian, in conformitate cu art.138 alin. (12) din 

Codul administrativ aprobat prin OUG nr.57/2019, prin care art. 4 devine: “Consiliul Local, 

printr-o hotărâre ulterioară, după realizarea operaţiunii de primă înscriere în sistemul integrat de 

cadastru şi carte funciară a imobilelor menţionate la art. 1, va pune la dispoziţia operatorului 

regional al sistemului public de alimentare cu apă şi de canalizare SC RAJA SA Constanţa 
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pentru Proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată în aria de operare a 

RAJA S.A. Constanţa în perioada 2014-2020”, care se votează cu  15 voturi “pentru”.  

 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ce se întâmplă, de ce trebuie noi să mergem la Curte 

Constituţională pe data de 25, dacă puteţi să ne spuneţi? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Consiliul Local este parte într-un dosar iar la Curtea 

Constituţională se pune în discuţie o excepţie de neconstituţionalitate şi scrie foarte clar pe 

decizie că se judecă în lipsă. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Stiu asta, dar să ştim de ce am ajuns la Curtea 

Constituţională? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Pentru că reclamanţii au solicitat punerea în discuţie a 

unei excepţii de neconstituţionalitate, iar competentă este Curtea Constituţională. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu ştiu despre acest subiect că ei au câştigat în Instanţă noi 

trebuia să punem în executare şi nu s-a pus în executare. Cam asta, despre asta e vorba. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: In ce speţă, care este subiectul? Pentru ce ne ducem acolo? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Noi ne ducem, dar să ne spuneţi pentru ce. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Care e problema, din ce cauză? Ne-am certat noi, Consiliul Local 

cu cetăţenii pe o problemă a oraşului nerezolvată la timp? Să audă şi cetăţenii de ce ne ducem noi 

acolo. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Aveţi o citaţie. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Am o citaţie. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu trebuie să ştim  mai mult decat în citaţie? Noi cerem să 

ne informaţi. Nu trebuie să ne informaţi? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: La momentul acesta nu pot să vă informez. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ne ducem ca proştii acolo şi nu ştim despre ce e vorba. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Sunt 2 părţi acolo în dosar: noi Consiliul şi cetăţeni. Ce reclamă 

ăia?Ce decizie am luat noi? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E secret şi asta. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu e secret, doamnă, nu cunosc la momentul ăsta toate 

informaţiile. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Atunci de ce veniţi cu ele în Consiliu dacă nu le cunoaşteţi? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Pentru că este un document care trebuie pus la dispoziţia 

Consiliului.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Când îl puneţi, trebuie să ştiţi să răspundeţi. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Care este subiectul, Nesrin, de ce ne ducem acolo? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Se discută excepţia de neconstituţionalitate. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Care este excepţia? Care e subiectul? 

Dra secretar general Geafar Nesrin: De unde să ştiu că nu îl instrumentez eu. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Asta vreau să ştiu, de ce mă duc eu acolo, care e ideea? Ce s-a 

întâmplat între timp? 



15 
 

Dl. primar Valentin Vrabie: Ce dumneaei e la Curtea Constituţională? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu, trebuie să ne spuneţi care e subiectul, că ştiţi care e 

subiectul. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Scrie foarte clar pe citaţie. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: De ce ne ducem acolo? 

Dl. primar Valentin Vrabie: Nu ştiu, domnule. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cum adică nu ştiţi? E din mandatul dumneavoastră problema. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu, este preluată. Nu este a domnului primar actual. Este 

preluată din vechiul mandat situaţia. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Vreau să întreb cine ne reprezintă pe noi, Consiliul, la Curtea 

Constituţională? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion:  Este din vechiul mandat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dar nepus în executare. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Cetăţenii ne-au dat în judecată, au câştigat, iar în actualul mandat 

nu s-a întâmplat absolut nimic, nu s-a executat hotărârea judecătorească. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Nu ne judecă nimeni la Curtea Constituţională. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sunt elementele necesare aici. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Unde sunt? Ia citiţi ce scrie. Subiectul. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu subiectul. Indicaţii privind accesul online la dosar. Ai parolă. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Eu nu ştiu ce s-a judecat până acum. Ia intraţi. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Cu parola aceea aveţi acces la toate informaţiile. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Si aţi văzut? Sunt 2 fraze simple. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E secret şi ăsta. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu e secret, doamnă. Dacă era secret nu se făcea 

informare. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Cine ne reprezintă pe noi, Consiliul, acolo? 

Dl. consilier Butnaru Marian: Stabilim un avocat. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Secretarul Consiliului municipal. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Păi dacă nu ştie despre ce este vorba, ne reprezintă? 

Dl. preşedinte de şedinţă: Este timp suficient. Puteţi să reveniţi mâine, întrebaţi. 

Dl. preşedinte de şedinţă:Ce doriţi sa faceţi? 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Să ştiu subiectul. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: O să te informez. 

Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Hai să informăm şi cetăţenii ăştia. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Nu cunosc nici eu la acest moment situaţia dosarului. 

Dl. consilier Chiriţă Liviu: Asta este momentul propice unde puteam fi informaţi să avem şi noi 

habar pentru ce ajungem pe acolo. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: V-am spus foarte clar că  nu eu instrumentez dosarul. Ce 

nu înţelegeţi, domnul consilier? Cum a parvenit citaţia la dumneavoastră, aşa am primit-o şi eu. 

Atributul meu, conform legii, este să asigur corespondenţa cu consilierii. 
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Dl. consilier Ion Narcis-Ion: Sigur aveţi în spate. 

Dra secretar general Geafar Nesrin: Domnul consilier, dacă aveam, puneam la dispoziţie. 

Deocamdată nu am la dispoziţie, o să vă informez. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Alte probleme, dacă sunt. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Domnul primar, ştiu că se realizează un PUZ în zona centrală, în 

spate la bazar. Părerea mea personală, să staţi de vorba cu cei de la piaţă, sunt bune şi investiţiile 

astea cu magazinele mari, dar odată ce vine un magazin din ăsta cum e  Lidl sau Penny, din 

punctul meu de vedere, ar trebui scos undeva în afara oraşului, cum se întâmplă în toate ţările 

civilizate şi gândiţi-vă că cele 120-130 de familii care sunt la piaţă cu produse vor fi terminate. 

Nu au cum să facă o concurenţă pe piaţă cu un mastodont cum este Lidl, Penny şi aşa mai 

departe. 

Dl. primar Valentin Vrabie: E dreptul dumnealui să îşi comande un PUZ, e proprietar. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Dacă va intra in Consiliu, vom lua datele tuturor care îşi 

desfăşoară activitatea în piaţă, în bazar şi, din punctul meu de vedere, să fim foarte atenţi cel 

puţin la ceea ce mai apare în zonele centrale, ceea ce mai apare în oraş, ar trebui civilizat frumos, 

sunt locuri destule, în stânga sau în dreapta, să se creeze aceste magazine care ne sunt necesare. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Cu siguranţă PUZ-ul se aproba în Consiliul Local. 

Dl. consilier Butnaru Marian: 2. Domnule primar, suntem în luna iunie. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Taxele şi impozitele. Zonarea. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Am trecut şi de pandemie, am trecut şi de hotărârea dată de 

prefect până la 30 aprilie prin care ne atenţiona să stabilim taxele şi impozitele pentru 2021. De 

asemenea, trebuie să fim conştienţi de următorul lucru: activitatea, nu numai în Medgidia, în 

general, în toată ţara este paralizată şi va fi paralizată, nu cum se laudă unii la televizor că 

lucrurile îşi vor reveni foarte uşor la normal. Atât cetăţenii cât şi firmele din oraşul Medgidia 

trebuie foarte urgent, în luna iunie să promovăm, în iulie să aprobăm, mai avem 2-3 luni de 

mandat, nu ştim ce se întâmplă după, octombrie, noiembrie, decembrie, iar e pandemie, iar nu 

putem să ne adunăm, să iniţiaţi, domnul primar. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Procedura a început. 

Dl. consilier Butnaru Marian: In momentul în care stabilim atat zonarea, cu care aţi rămas 

dator... 

Dl. primar Valentin Vrabie: La zonare o să fiţi  invitaţi. 

Dl. consilier Butnaru Marian: Cat şi ceea ce înseamnă impozitele şi taxele locale, facem o 

comisie să le discutăm cel puţin pentru 2021. 

Dl. consilier  Becu Gabriel: Vis-a-vis de ploile care au fost şi vor mai fi la Remus Opreanu 

avem o problemă mare cu santul de scurgere, decolmatare, e înfundat şi deja apele şi gunoaiele 

se varsă pe străzi. Trebuie făcut ceva neaparat. 

Dl. primar Valentin Vrabie: A fost pe teren un inginer de la primărie cu o firmă specializată şi 

să facă un deviz estimativ al lucrărilor de intervenţie în perioada următoare. Si Valea Dacilor şi 

Remus Opreanu. 

Dl. consilier  Becu Gabriel: Problema e foarte veche acolo. 
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Dl. primar Valentin Vrabie: Acolo se lucrează la un proiect de asfaltare, de amenajare a 

zonelor , ştiu foarte bine că sunt diferenţe de nivel. Trebuie făcută o lucrare sănătoasă. 

Dl. consilier  Becu Gabriel: Urgent este acum, domnul primar. 

Dl. primar Valentin Vrabie: Pentru urgenţe s-au deplasat să facă o evaluare a necesarului de 

intervenţie. 

Dl. consilier  Becu Gabriel: Problema e foarte veche, nu ştiu de ce domnul consilier Pricop nu e 

aici şi nu a pus problema asta pentru că chiar dânsul este afectat de chestia asta, dar se pare că îi 

convine şi lui. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu a avut cui. 

Dl. consilier  Becu Gabriel: Eu zic ca a avut. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu intraţi în comentarii. Altcineva dacă are vreo problemă. 

 

Preşedintele de şedinţă desemnat, domnul consilier local Epure Petre, declară ȋnchise 

lucrările şedinţei extraordinare ale Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 

17.06.2020. 
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